



CSEP - Young Investigator Award

Criteria

This award will be given annually to an outstanding member of the Canadian Society for Exercise Physiology who received the Ph.D. or M.D. degree within the past 10-years. This individual must be acknowledged to have an excellent reputation throughout Canada and to have achieved notable international recognition.

Nomination and Application

Nominations can come from any member of CSEP. The nominator will be required to submit the following.

1. Two publications that he/she feels convey the impact of the candidate's research.
2. Biographical information including date and location of Ph.D. or M.D. degree and a list of all refereed research publications.
3. A one-page summary describing the past, present and future significance of this work.
4. A 200-word citation that describes these accomplishments.

Deadline

Documents (5 copies of each item in the nomination package) must be received at the National Office of CSEP by July 1, 2002.

Award

The recipient will be acknowledged at the Annual Meeting of CSEP and will make a special 30-minute presentation of his/her award winning research.



La Bourse du jeune chercheur¹ de la SCPE

Critères

Ce prix sera attribué tous les ans à un membre éminent de la *Société canadienne de physiologie de l'exercice* détenteur d'un diplôme de Ph.D ou de M.D. depuis tout au plus 10 ans. Cette personne doit être reconnue pour l'excellence de sa réputation à travers le Canada et jouir d'une reconnaissance internationale notable.

Mise en candidature

Tous les membres de la SCPE peuvent proposer un candidat. Le membre qui propose un candidat doit faire parvenir les documents suivants :

1. Deux publications qui démontrent l'importance du travail de recherche du candidat.
2. Une notice biographique comprenant la date et le lieu d'obtention du diplôme de Ph.D ou de M.D. ainsi qu'une liste de toutes les publications du candidat.
3. Un résumé d'une page énonçant la pertinence antérieure, présente et future du travail de ce chercheur.
4. Un texte de 200 mots décrivant ses réalisations.

Date limite

Chaque document doit parvenir en cinq exemplaires au bureau de la *Société canadienne de physiologie de l'exercice*, et ce, avant le 1er juillet 2002.

Le prix

Le récipiendaire sera connu lors du congrès annuel de la SCPE. Il lui sera alloué 30 minutes pour présenter ses travaux de recherches primés.

¹ Le masculin est utilisé ici uniquement dans le but d'alléger le texte
2002 04 10